

the question on each of those amendments shall be put to the Senate after six hours of debate and the first such amendment shall be moved no later than six hours after the Third Reading debate has begun; subsequent amendments shall be introduced not more than six hours after the vote on the previous amendment has been completed.

In relation to any division requested pursuant to the provisions of Rule 49(3), with respect to any of the above-mentioned Bills, the Senator then in the Chair shall order the bells to call the Senators to be sounded for not more than 30 minutes whereupon the Senate shall proceed to the taking of the vote.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

Pursuant to Order, the question was put on the motion of the Honourable Senator Doody, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Senate do not insist on its amendments to the Bill C-28, An Act to amend the Income Tax Act, the Federal-Provincial Fiscal Arrangements and Federal Post-Secondary Education and Health Contributions Act, the Old Age Security Act, the Public Utilities Income Tax Transfer Act, the War Veterans Allowance Act and a related Act, to which the House of Commons have disagreed; and

That a Message be sent to the House of Commons to inform that House accordingly.

The Senate divided and the names being called they were taken down as follows:—

mais que chacun de ces amendements soit mis aux voix après six heures de débat et que le premier de ces amendements ne soit pas proposé plus tard que six heures après le début du débat de troisième lecture; et que les amendements subséquents ne soient pas proposés plus tard que six heures après la fin du vote sur l'amendement précédent;

Que, relativement à tout vote demandé en vertu du paragraphe 49(3) du Règlement au sujet de l'un ou l'autre des projets de loi susmentionnés, le sénateur occupant alors le fauteuil fasse retentir pendant au plus 30 minutes le timbre pour convoquer les sénateurs, après quoi le Sénat passera au vote.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Suivant l'ordre adopté, la motion de l'honorable sénateur Doody, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Sénat n'insiste pas sur ses amendements au Projet de loi C-28, Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu, la Loi sur les arrangements fiscaux entre le gouvernement fédéral et les provinces et sur les contributions fédérales en matière d'enseignement postsecondaire et de santé, la Loi sur la sécurité de la vieillesse, la Loi sur le transfert de l'impôt sur le revenu des entreprises d'utilité publique, la Loi sur les allocations aux anciens combattants et une loi connexe, auxquels les Communes n'ont pas acquiescé; et

Qu'un message soit transmis à la Chambre des communes pour l'en informer, est mise aux voix.

L'opinion n'étant pas unanime, le Sénat, à l'appel des noms, se prononce comme suit:

#### YEAS — POUR

##### The Honourable Senators — Les honorables sénateurs

Atkins	Castonguay	Forrestall	Macquarrie	Robertson
Balfour	Chaput-Rolland	Grimard	Marshall	Roblin
Barootes	Cochrane	Hatfield	Meighen	Ross
Beaudoin	Cogger	Johnson	Muir	Rossiter
Beaulieu	Comeau	Kelleher	Murray	Simard
Bélisle	David	Keon	Nurgitz	Spivak
Berntson	DeWare	Kinsella	Oliver	Sylvain
Bolduc	Di Nino	Lavoie-Roux	Ottenheimer	Teed
Buchanan	Doody	Lynch-Staunton	Phillips	Tremblay
Carney	Doyle	MacDonald	Poitras	Twinn—50

(Halifax)